
Beste stadsgenoten

Wie ons de laatste jaren gevolgd heeft, 
weet dat het succes van 2012 een ver-
haal van vallen en opstaan is geweest. 
Een verhaal dat de verkiezingsresul-
taten in 2018 sterk heeft beïnvloed. 
Toch hebben wij ons na dat moment, 
met uitzondering van onze toenmalige 
lijsttrekker, nederig opgesteld en voor 
de oppositiebanken gekozen.

Onze N-VA-afdeling heeft de rug ge-
recht en intussen genieten we opnieuw 
het respect dat we verdienen. Ninove 
maakte kennis met gemeenteraadslid 
Karolien De Roose. Bijgestaan door 
een deskundige en gemotiveerde ploeg 
leerde onze ‘éénvrouwsfractie’ de 
voorbije drie jaar de kneepjes van het 
vak. Gedreven maar diplomatisch wijst 
ze de meerderheid op tekortkomingen 
en uitglijders. Te allen tijde verdedigt 
Karolien de belangen van de Ninovieter.

Vol goesting en durf kijkt N-VA Ninove 
vooruit naar 2024. Als aftredend voor-
zitter kan ik met het hand op het hart 
zeggen dat de laatste drie jaren van 
mijn zeven jaar durend voorzitterschap 
de mooiste, de boeiendste en de meest 
loyale waren. Nieuwe mensen traden 
op de voorgrond, nieuwe ideeën kwa-
men tot stand en nieuwe kansen boden 
zich aan. We kijken voldaan naar het 
verleden en hoopvol naar de toekomst!

Johan Soetaert
Aftredend voorzitter

Vivaldi moet in de spiegel kijken
Oppositieraadslid Karolien De Roose kaartte de voorbije jaren verschillende  
pijnpunten aan. Of het nu ging over een gebrek aan communicatie vanuit het  
stadsbestuur, loze verkiezingsbeloftes, doorzichtige aankondigingspolitiek of  
de stilstand in deze stad, meestal verschuilt de meerderheid 
zich achter de stadsdiensten.

Verstoppertje
Vooral de burgemeester durft zich nogal eens te verdedigen 
vanuit de retoriek dat N-VA Ninove de stadsdiensten wil 
aanvallen. Niets is minder waar, het wordt tijd dat dit  
stadsbestuur maar eens in de spiegel begint te kijken.

N-VA Ninove 
solidair met 

Oekraïne!

Ninoofse N-VA als pionier in onze 
streek sinds 2002
Eind vorig jaar vierde de N-VA haar 20ste verjaardag. Alhoewel nog altijd 
een jonge partij, groeide N-VA ondertussen uit tot de grootste volkspartij 
in Vlaanderen. De Ninoofse afdeling werd opgericht in mei 2002. Het 
verkozen afdelingsbestuur startte officieel in september van datzelfde jaar.

De voorbije weken 
hebben we een 
aantal pioniers 
van onze afdeling 
gehuldigd. Daar 
hoorde ook een 
passend geschenk 
bij. De ‘Nil Volenti-
bus Arduum- 
koekendoos’ werd 
immens geappreci-
eerd door Georget-
te De Kegel, Luc 
Gees en Johan Soe-
taert. We wensen 
hen nogmaals te 
bedanken voor hun 
jarenlange inzet.

 Van links naar rechts: Luc Gees, Georgette De Kegel, 
militant Erwin De Mulder (in het geel) en Johan Soetaert.

Ninove
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Wegenwerken N8: N-VA Ninove pleit voor minder-hinderaanpak
De wegenwerken aan de Brakelsesteenweg (N8) brengen heel wat overlast met zich mee. Voor automobilisten is het meestal geen 
lachertje, maar ook voor de omwonenden en de handelaars op de werf zelf. 

Volgens buurtbewoners in de omleidingsstraten is er al jaren-
lang een probleem, maar met de wegenwerken is het nu buiten-
sporig. Op de Aardeweg, Eichemstraat, Outerstraat, Bovenhoek-
straat, Smid Lambrechtstraat, Nederhasseltstraat, Pollare-dorp, 
Roost … zijn verschillende buurtbewoners vragende partij voor 
veiliger verkeer. Maar ze worden weggezet als klagers en het 
gezeur is volgens het stadsbestuur spijkers op laag water zoeken.

Vervelende tijd
Wegenwerken gaan altijd gepaard met hinder. Maar om deze 
vervelende tijd goed door te komen, is goede communicatie en 
handhaving onontbeerlijk. De communicatie van het stadsbe-
stuur is vaak éénrichtingsverkeer. Volgens N-VA Ninove moet 
de stad kiezen voor een meer participatieve aanpak. Probeer niet 
enkel te communiceren náár, maar ook mét de omwonenden en 
luister naar hun bezorgdheden. Ga de dialoog zo snel mogelijk 
aan en onderneem actie vóór er frustratie kan optreden en vóór 
de ongerustheid hoger oploopt.

Grote wegenwerken
Dat kost inspanningen, maar dat loont op korte en op lange 
termijn. Want de ervaringen kunnen meegenomen worden naar 
andere grote wegenwerken in de toekomst. Zoals bijvoorbeeld 
voor de grote heraanleg van die andere tak van de N8, de Brus-
selsesteenweg richting Roosdaal, of het kruispunt Tramstatie en 
kruispunt Den Doorn. Ook al zijn dat allemaal gewestwegen, de 
verkeershinder zal zich steeds vastzetten op de gemeentewegen. 
En dan moet het stadsbestuur naar voren treden en met betere 
oplossingen komen.

Makkelijke verbeteringen of ‘quick wins’
Die oplossingen komen meestal van de bewoners zelf omdat ze 
de straat ook het beste kennen. Er zijn voldoende suggesties van 
de bewoners om verkeershinder te verminderen. Een traject op 
maat met eventueel een zone 30 of plaatselijk verkeer, snel-

heidsdisplays, het herhalen van verkeersborden en dynamische 
ledborden trekt alvast de aandacht van de weggebruikers. De 
combinatie met handhaving op plaatselijk verkeer, tonnage-
beperking en snelheidscontroles draagt heel wat bij tot meer 
verkeersveiligheid. Als je dan ook nog voor de zwakke wegge-
bruikers het onderhoud van fiets- en voetpaden onder de loep 
neemt, kom je al een heel eind en kan je op meer begrip rekenen.

Dit zijn de 7 vuistregels van N-VA Ninove voor 
een minder-hinderaanpak:

•  Sta open voor vragen en klachten vanuit de buurt en oefen 
jezelf in actief luisteren

•  Onderneem actie vóór er frustratie kan optreden en vóór de 
ongerustheid hoger oploopt

•  Communiceer op tijd naar alle betrokkenen en omwonenden 
van wegomleidingen

•   Betrek de Buurt Informatie Netwerken (BIN) en organiseer 
infovergaderingen

•  Handhaving en controle op omleidingswegen zijn  
onontbeerlijk

•   Licht bijkomende maatregelen of nieuwe plannen toe tijdens 
overlegmomenten

•   Richt een hindermeldpunt in of gebruik andere  
communicatiekanalen

ninove@n-va.be
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Jong N-VA Ninove verwelkomt nieuwe gezichten
De jongerenbeweging van N-VA Ninove zit in de lift. Tim Vansimpsen werd verkozen tot nieuwe voorzitter en volgt Sam De Duffeleer 
op. De nieuwe voorzitter wil Jong N-VA samen met het nieuwe afdelingsbestuur opnieuw op de kaart zetten,. Ondervoorzitter  
Jeremy Rousselet volgt Laura Peeters op en penningmeester Michiel De Coen vervangt Niklas Arents. Verder nemen bestuursleden 
Gianni Van Der Eecken, Anton Van Der Roost en Denver Ocula de overige taken op zich.

Jong en Vlaams
Er voelen zich steeds meer jongeren thuis bij Jong 
N-VA. Gedurfd, soms wat tegendraads, maar al-
tijd met een open blik en opbouwend. Jong N-VA 
houdt zich dan ook vooral inhoudelijk bezig en 
denkt mee na over oplossingen. Die moeten op 
een verantwoorde en realistische manier zijn on-
derbouwd. Iedereen die zijn eerste stappen in de 
politiek wil zetten of wie écht iets wil veranderen 
in Ninove, mag contact opnemen met één van de 
bovenstaande leden.

Voorzitters Johan Soetaert en Tom Vansimpsen.  

Nog steeds geen oplossing voor verloederd pand naast de Liberale Kring
N-VA-gemeenteraadslid Karolien De Roose vraagt al meer dan twee 
jaar naar de toekomstplannen van het leegstaande pand naast de Li-
berale Kring. Hoewel de gemeenteraad de verkoop ervan al op 1 april 
2014 goedkeurde, is het gebouw anno 2022 nog altijd niet verkocht.

Bestuurslid Steven Vanden Berghe vindt het een schande dat Nino-
vieters meer dan 1.000 euro ‘krotbelasting’ moeten betalen voor een 
leegstaand pand. En dat terwijl het stadsbestuur ondanks haar voor-
beeldfunctie haar eigen patrimonium laat verloederen. Het getreuzel 
om het gebouw te verkopen kost de stad handenvol geld. Door de ver-
waarlozing gaat de verkoopwaarde van het gebouw erop achteruit. Na 
de tussenkomst van Karolien De Roose heeft men eindelijk de opdracht 
gegeven aan Solva om het pand te verkopen.

Gemeenteraadslid Jeroen Van Assche

N-VA wil speelterrein Populus nieuw leven inblazen
In januari 2017 stelde het stadsbestuur een ontwerp voor om in het park van Meerbeke, op de percelen rond het voormalige ge-
meentehuis, een nieuwe speeltuin aan te leggen. De herinrichting van het speelterrein of het speelpark Populus zou een groenzo-
ne met tal van recreatievoorzieningen omvatten.

Na de verkiezingen in 2018 werd het oorverdovend stil rond de plannen 
en bleek het dus om de zoveelste aankondigingspolitiek te gaan in verkie-
zingstijd. Tot het dossier opnieuw de aandacht trok van bestuurslid Jeroen 
Van Assche. Hij is van mening dat het park van Meerbeke dringend uit het  
verdommenishoekje mag worden gehaald. 

Vier jaar getreuzel
Bijgevolg stelde gemeenteraadslid Karolien De Roose daarover een schrif-
telijke vraag. Sindsdien lijkt er opnieuw wat beweging te komen in het 
project. In 2022 zal het stadsbestuur een nieuwe ontwerper aanstellen. 
Intussen loopt er tussen ontwerp en uitvoering al een tijdspanne van meer 
dan vier jaar. Misschien zal de klus geklaard zijn in de aanloop naar de 
volgende verkiezingen in 2024.

www.n-va.be/ninove
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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